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SKRAJŠANI ZAPISNIK
3 1 . skupnega zasedanja zbora združenega dela, zbora

krajevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora, ki je
bilo 20. oktobra 1980 ob 16.30 uri vveliki sejni dvorani
skupščine občine Ljubljana—Siška, Trg prekomorskih
brigad 1.

Skupno zasedanje je vodil predsednik skupščine tov. DEJAK
Franc.

Predno je prešel za obravnavo dnevnega reda, je delegate
seznanil, da razširja dnevni red s točko
— Obravnava gradiva za sejo ZO in sejo ZZD SML, ki bo30. 10.

1980 in določitev delegatov za sejo ZO
delegati vseh treh zborov so predlagano razširitev dnevnega

reda soglasno potrdili.

Dnavni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev

sklepčnosti zbora združenega dela, zbora krajevnih skupnosti ter
poročilo o navzočnosti delegatov družbenopolitičnega zbora

2. Potrditev zapisnika 30. skupnega zasedanja zbora združenega
dela, zbora krajevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora

• *- 3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Informacija o aktivnostih samoupravnih organizacij in skup-

y, nosti v občini pri usklajeva/iju in sprejemanju planskih doku-
mentov v občini Ljubljana—Šiška

5. Informacija o uveljavljanju metod m načinov dela skupščine
SRS, njenih zborov in delovnih teles

K. 6. Obravnava gradiva za Sejo ZO SRS, ki bo 22. oktobra 1980
," 7. Obravnava gradiva za sejo ZO in sejo ZZD SML, ki bo30. 10.
V 1980 in določitev delegatov za sejo ZO

Delegati vseh treh zborov so predlagani dnevni red soglasno
sprejeli.

k 1. točki dnevnega reda:

IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO POOBLASTIL
, IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI ZBORA ZDRUŽENEGA DE-
- LA ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI TER POROČILOO

NAVZOČNOSTI DELEGATOV DRUŽBENOPOLITIČNEGA
' . ZBORA

Predsednik skupščine je v komisijo za verifikacijo pooblastil in
• ugotovitev sklepčnosti zbora združenega dela predlagal naslednje

delegate:
, 1. KASTELICMartina, kotpredsednika

. 2. URTEU Emanuela, kot člana
3. PREMELČ Vera, kotčlan

Ker delegati zbora združenega dela na predlagano komisijo niso
imeli pripomb, so predlagano komisijo soglasno izvolili.

V komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepčnostil
zbora krajevnih skupnosti je predsednik predlagal naslednje delega-

. te:
/ 1. VUJANOVIČ Dušan, kot predsednik

. 2 . KREBELJ Leopold, kotčlan *
3. GRŽINIČNatača, kotčlan

Ker delegati zbora krajevnih skupnosti na predlagano komisijo
niso imeli pripomb, so predlagano komisijo soglasno izvolili.

Predsednica družbenopolitičnega zbora tov. Anica NOVAK je
podala poročilo o navzočnosti delegatov družbenopolitičnega
zbora.

Družbenopolitični zbor šteje 25 delegatskih mest Na seji je
prisotnih 23 delegatov, odsotna pa sta 2 delegata.

Odsotna sta bila tov. ŠAVNIK Tomaž in tov. JELEN Milena
(opr.)

Predsednik komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev
sklepčnosti zbora združenega dela tov. KASTELICMartin je podal
naslednje poročilo o navzočnosti delegatov zbora združenega dela.

Zbor združenega dela šteje 55 delegatskih mest na seji je
prisotnih 35 delegatov, odsotnih pa je 20. delegatov.

Odsotni so bili delegati iz naslednjih konferenc delegacij
1. Delegat konference delegacij TIKI
2. Delegat konference delegacij ŽG CENTRALNE DELAVNICE

3. Delegat konference delegacij AVTOMONTAŽA DSSS
4. Delegat konference delegacij MONTER
5. Delegat konference delegacij COLOR
6. Delegat konference delegacij DEKORATIVNA DSSS
7. Delegat konference delegacij DEKORATIVNA TOZD SURO-

VINATKANINA
8. Delegat konference delegacij PIVOVARNA UNION
9. Delegat konference delegacij SLO VIN

10. Delegat konference delegacij EMONA TOZD POLjEDELJ-
STVOGOVEDOREJA

11. Delegat konference delegacij SGP STAVBENIK KOPER
12. Delegat konference delegacij GP MEGRAD
13. Delegat konference delegacij VIATOR TOZD MPP
14. Delegat konference delegacij DO HOTELI IN GOSTINSTVO

TOZDIL-IRIJA
15. Delegat konference delegacij ŠPORT OPREMA
16. Delegat konference delegacij UNITAS
17. Delegat konference delegacij ABC DELIKATESA
18. Delegat konference delegacij KLINIČN! CENTER
19. Delegat konference delegacii ZDRAVSTVENI DOIVI TOZD ZD

ŠIŠKAIopr.)
20. Delegat konference delegacij ISKRA INDUSTRIJA ZA AVTO-

MATIKO
Predsednik komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev

sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti tov. VUJANOVIČ Dušanje
podal za zbor krajevnih skupnosti naslednje poročilo:

Zbor krajevnih skupnosti šteje 35 delegatskih mest. Na seji je
prisotnih 30 delegatov odsotnih pa je 5 delegatov.

Odsotni so bili delegati iz naslednjih krajevnih skupnosti:
Delegat KS HinkoSmrekar
Delegat KS Litostroj
Delegat KS Vodice
Delegat KS Smlednik s

Delegat KS Trnovec - Topol
Po podanih poročilih je predsednik skupščine ugotovil, da so

vsi trije zbori sklepčni in nadaljeval z zasedanjem.

K 2. točki dnevnega reda:

POTRDITEV ZAPISNIKA 30. SKUPNEGA ZASEDANJA
ZBORA ZDRUŽENEGA DELA, ZBORA KRAJEVNIH SKUP-
NOSTI IN DRUŽBENOPOLITIČNEGA ZBORA

Ker na zapisnik 30. skupnega zasedanja nismoprejeli pripomb,
niti jih ni bilo na sami seji, je dal predsednik v potrditev zapisnik
30. skupnega zasedanja.

Delegati vseh treh zborov so predlagani zapisnik 30. skupnega
zasedanja soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
PREDLOG! IN VPRAŠANJA DELEGATOV
Pismenihpripomb na to točko je postavil delegat delegacije KS

Koseze tov. Šetina Jože in sicer:
Krajevna skupnost je pred tremi meseci postavila vprašanje o

ureditvi in asfaltira nju ulice Majde Šilc.
Ker do danes nismo dobili odgovora, dela pa so se poureditvi

kanalizacije in vodovoda prekinjena, prosimo odgovor!
Delegatsko vprašanje je postavil tudi delegat delegacije KS

Podutik in sicer:
1. Delegati zahtevajo odgovor na vprašanje, kdaj in kdo je odločal

o spremembi občinske in krajevne meje pri Opekarni Indop-
Kje meja sedaj točno poteka, hkrati pa tudi zagotavljajo, da ta
postopek s spremembo meje ni zakonit?

2. Zakaj nismo prejeli odgovor na dopis z dne 21. 3. 1980, ki je
tudi pritožba na nameravano gradnjo Asfaltne tovarne pri
Opekarni Indop?
Ker ni bilo več delegatskih vprašanj je prešel tov. Dejak na

naslednjo točko dnevnega reda. ,

K 4. točki dnevnega reda:
INFORMACIJA O AKTIVNOSTIH SAMOUPRAVNIH ORGA-

NIZACIJ IN SKUPNOSTI V OBČINI PRI USKLAJEVANJU !N
SPREJEMANJU PLANSKIH DOKUMENTOV V OBČINI UUB-
LJANA-ŠIŠKA

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda so podali: tov.
Jože DIMNIK - predsednik izvršnega sveta, tov. Franci STARE -
picdsednik komiteja za družbenoekonomske odnose in družbeno
planiranje in tov. HVALE Stanko — podpredsednik občinske
konferenceSZDL

Po uvodnih obrazložitvah je predsednik seznanil delegate, da je
o tej točki dnevnega reda razpravljal odbor za družbenoekonomski
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razvoj, ki je sprejel naslednji sklep: Odbor informacijo izvrSnega
sveta sprejema in podpira v informaciji navedene ugotovitve. Nujno
potrobno pa je usklajenost na ravni mesta. Odbor sprejema tudi
problematiko, ki jo je posredoval predstavnik OK SZDL.

Pismene pripombe na to točko dnevnega reda so posredovale
delegacija KS Bratov Babanik, delegacija KS Gunclje Male Vižmar-
je, delegacija KS Stanežiče Medno, delegacija KS Komandant
Stane, delegacija KS Zgornja ŠiŠka, delegacija KS Medvode,
delegacija KS Potudik in delegacija KS Koseze, ter konferenca
delegacij Litostroj št 17 in konferenca delegacij Litostroj št. 20.

V razpra vi so sodelovali:
1. Delegat delegacije KS Bratov Babnik tov. Vujanovič Dušan
2 Delegat delegacije KS Medvode tov. Praznik Brane
3. predsednik skupščine-tov. DEJAK Franc
4. predsednik I S - t o v . DIMNIKJože
5. sektetarOKZSK-tov. Elikan Janez
6. podpredsednik I S - t o v . MENCINGER Jože •

Po končani razpravi je predsednik skupščine predlagal zborom
v sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Skupščina občine Ljubljana—Šiška sprejema na znanje ,,lnfor-

macijo o aktivnostih samoupravnih organizacij in skupnost v
občini pri usklajevanju in sprejemanju planskih dokumentov v
občini Ljubljana— Šiška," soglaša z ekspozejem predsednikal
izvršnega sveta ter njihovimi stališči in podpira stališča predsed-
stva občinske konference S2DL

2 Vse pripombe na samoupravne sporazume in na dogovor o
temeljih plana na nivoju občine se posredujejo predlagateljem
(izvršnemu svetu in SIS materialne proizvodnje in SIS družbene

- dejavnosti), ki so jih dolžni upoštevati v predlogih oziroma
obrazložiti zakaj jih niso mogli upoštevati.

3. Skupščina občine ponovno opozarja vse nosilce družbenega
planiranja v občini, ki zaostajajo za sočasnostjo družbenega
planiranja v občini, da pospešijo svoje aktivnosti tako, da bo
skupščina občine v decembru 1980 lahko sprejela družbeni
plan.
Tovv Zupančič Kristina je opozorila, da naj se postavi rok, do

kdaj je treba posredovati pripombe.
Tov. Dejsk je nato odgovoril, da takoj oziroma najkasneje do

22.10.1980.
Tako predlagane sklepe so delegati vseh treh zborov z ločenim

glasovanjem soglasno sprejeli.

K 5. točki dnevnega reda:

INFORMACIJA O UVELJAVUANJU METOD !N NAČINOV
DELA SKUPŠČINE SRS NJENIH ZBOROV IN DELOVNIH
TELES

Predsednik skupščine je delegate vseh treh zborov seznanil, da
je to točko dnevnega reda obravnaval odbor za družbenopolitični
sistem, ki je informacijo vzel na znanje in jo podpira terpoudaril,
da je informacija dobra in je lahko analogija za delo mestne in
občinske skupščine.

Pismene pripombe na to točko dnevnega reda je posredovala
delegacija KS Komandant Stane in delegacija KS Šentvid.

V razpravi, ki je sledila je sodeloval tov.
GORNIK Karel - podpredsednik skupščine
Po končani razpravi je predsednik predlagal vsem trem zborom

v sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Skupščina občine Ljubljana—Šiška sprejema na znanje informa-

cijo o uveljavljanju metod in načinov dela Skupščine SRS,
njenih zborov in delovnih teles.

2 Razprava tov. Gornika in pripomba krajevne skupnosti Koman-
dant Stane (razen 2. odstavka) se kot skupščinska stališča
posredujejoskupščini SRS.

3. Občinskemu glasilu Javne tribune se priporoča, da v glasilu
objavlja povratne informacije skupščine SR Slovenije, ki naj bi
bile občanom v pomoč pri njihovem nadaljnjem odločanju.
Predlagana sklepa so vsi trije zbori z ločenim glasovanjem
soglasno sprejeli. . . .' . - • • . " " •

K 6. točki dnevnega reda:
OBRAVNAVA GRADIVA ZA SEJO ZO SRS, Kl BO 22.

OKTOBRA1980
Predsednik skupščine je delegate seznanil, da za 6. točko

dnevnega reda ZO Skupščine SRS nismo prejeli gradiva, zato se naj

?

delegati vključujejo v razpravo na sami seji ZO in ZZD Skupščine
SRS.

Skupščina občine Ljubljana—Šiška je sprejela na znanje
informacijo, ki jo je podal delegat zbora republik in pokrajin
skupščine SFRJ tov. ROTAR Rado do osnutka dogovora o
temeljih družbenega ptana, ki se je kot delegat KS Komandanta
Staneta udeležil 31. skupnega zasedanja.

Določitev osnutka dopolnil k ustavi SocialisitSne republike
Slovenije ^

Skupščina občine Ljubljana-Šiška sodeluje pri spremembah
ustav preko statutame komisije skupščine mesta Ljubljane^ v
smislu usklajevanja staliSč in pripomb petih Ijubljanskih občin.

K 7. točki dnevnega reda:

OBRAVNAVA GRADIVA ZA SEJO ZO IN SEJO ZZD SML,
Kl BO 30. OKTOBRA 1980 IN DOLOČITEV DELEGATOV

Osnutek odloka o organizaciji in delovnem področju mestnih
upravnih organov in strokovnih služb skupščine mesta in izvršnega
sveta skupščine mesta Ljubljane

Iz osnutka ni razvidno povečanje oziroma zmanjšanje števila
zaposlenih v odnosu na sedanjo organiziranost.

Tudi ni dano pojasnilo v koliko nova organiziranost oz.
organizacijska shema pogojuje boljšo organiziranost večje ekspedi-
tivnost in boljšo kvaliteto dela.

Osnutek zakona o splošni Ijudski obrambi in družbeni
samozaščiti

Osnutek zakona bo obravnaval Svet za Ijudsko obrambo
varnost in družbeno samozaščito.

Poročilo o obnovi Ijubljanskega gradu s predlogi ukrepov
Ker ni bilo več pripomb na posamezne točke dnevnega reda je

pre dsednik določil delegate, ki se bodo udeležili 33. seje ZO SML
1. VAZZAS Ivan iz zbora KS
2 MIHELIČSIavkoizzbora KS ' '
3. ŠETINAJožeizzbora KS •
4. MALNAR Anton iz zbora združenega dela
5. KNEŽEVIČ Anka iz družbenopolitičnega zbora
6. MIKOLIČ Miloš iz družbenopolitičnega zbora

Po končani obravnavi točke je tov. Majcen Sašo, načelnik
oddelka za upravno, gradbene in komunalne zadeve podal odgovor
na delegatska vprašanja, ki so bila postavljena na začetku seje.

Na vprašanje, ki ga je postavil tov. Šetina Jože je odgovoril, da
sekretariat skupščine ni prejel tega delegatskega vprašanja.

Na vprašanje, ki pa ga je postavil delegat delegacije KS Podutik
pa je tov. Majcen odgovoril sledeče:
1. Odgovor je bil posredovan za 24.» sejo zbora krajevnih

skupnosti, objavljen pa je bil v delegatski prilogi Ja vna tribuna
št 16.

2. Sekretariat skupščine tega dopisa z dne 21. 3. 80 ni prejel,
bomo pa skušali ugotoviti, če je bil dostavljen na IS oz. na
kakšen drugi upravni organ.
Predsednik je po končanih odgovorih zaključil sejo ob 20. uri.

SEKRETAR SKUPŠČINE PREDSEDNIK SKUPŠČINE
OBČINE UUBUANA-ŠIŠKA OBČINE UUBUANA-ŠIŠKA
LučkaTOMŠIČ Franc DEJAK


